

## ANNEX A

### Travel Directive Amendments

The President of the Treasury Board has recently approved the following rates and allowances effective December 17, 1990.

#### 1. Kilometre rates

The rates payable in cents per kilometre for authorized official use of private cars within and outside the headquarters area are shown below. (*If the vehicle odometer is only in miles, divide by 0.6214 to convert into kilometres.*)

##### 1.1 Employer requested and the employee agreed to the use of the car:

	Rates/Taux Cents/km
(a) of the first 6 500 kilometres	
- Manitoba, Saskatchewan, Alberta	31.5
- Quebec	32.5
- New Brunswick, Nova Scotia, P.E.I.	31.5
- British Columbia	33.0
- Ontario	33.5
- Newfoundland	34.0
- Northwest Territories, Yukon	35.0
(b) from 6 500 to 12 900 kilometres	
- Manitoba, Saskatchewan, Alberta	27.0
- Quebec	28.5
- New Brunswick, Nova Scotia, P.E.I.	27.5
- British Columbia	29.0
- Ontario	29.5
- Newfoundland	29.5
- Northwest Territories, Yukon	30.5
(c) in excess of 12 900 kilometres	
- Manitoba, Saskatchewan, Alberta	23.0
- Quebec	24.0
- New Brunswick, Nova Scotia, P.E.I.	23.0
- British Columbia	24.5
- Ontario	24.5
- Newfoundland	25.0
- Northwest Territories, Yukon	26.5
1.2 Traveller (employee) requested permission to use a car and the employer agreed:	
- Manitoba, Saskatchewan, Alberta	10.0
- Quebec	10.5
- New Brunswick, Nova Scotia, P.E.I.	9.5
- British Columbia	10.5
- Ontario	10.0
- Newfoundland	10.5
- Northwest Territories, Yukon	13.0
1.3 Within the Headquarters area, the minimum daily allowance is \$2.35 (no claim for distance travelled).	
1.4 The rate payable for employer requested use of private other purpose vehicle is \$4.25 per day or part day that the vehicle is used, plus \$6.05 per hour of actual use. In traveller (employee) requested situations, the \$4.25 is not reimbursed, only the \$6.05 per hour of use.	

## ANNEXE A

### Modifications aux Directives concernant les voyages

Le président du Conseil du Trésor vient d'approuver les taux et indemnités suivants qui seront en vigueur à compter du 17 décembre 1990.

#### 1. Taux de kilométrage

Les taux de kilométrage pour l'utilisation officielle autorisée d'une voiture particulière dans la zone d'affectation ou hors de celle-ci sont les suivants. (*Si l'odomètre n'indique que les milles, diviser par 0,6214 pour les convertir en kilomètres.*)

##### 1.1 L'employeur le demande et l'employé accepte d'utiliser la voiture:

- a) les premiers 6 500 kilomètres
  - Manitoba, Saskatchewan, Alberta
  - Québec
  - Nouveau-Brunswick, Nouvelle-Écosse, I.-P.-É.
  - Colombie-Britannique
  - Ontario
  - Terre-Neuve
  - Territoires du Nord-Ouest, Yukon

- b) entre 6 500 et 12 900 kilomètres
  - Manitoba, Saskatchewan, Alberta
  - Québec
  - Nouveau-Brunswick, Nouvelle-Écosse, I.-P.-É.
  - Colombie-Britannique
  - Ontario
  - Terre-Neuve
  - Territoires du Nord-Ouest, Yukon

- c) après 12 900 kilomètres
  - Manitoba, Saskatchewan, Alberta
  - Québec
  - Nouveau-Brunswick, Nouvelle-Écosse, I.-P.-É.
  - Colombie-Britannique
  - Ontario
  - Terre-Neuve
  - Territoires du Nord-Ouest, Yukon

##### 1.2 L'employé demande la permission d'utiliser une voiture et l'employeur y consent:

- Manitoba, Saskatchewan, Alberta
- Québec
- Nouveau-Brunswick, Nouvelle-Écosse, I.-P.-É.
- Colombie-Britannique
- Ontario
- Terre-Neuve
- Territoires du Nord-Ouest, Yukon

##### 1.3 Dans les limites de la zone d'affectation, l'indemnité quotidienne est de 2.35 \$ (sans demande de remboursement pour la distance parcourue).

##### 1.4 Les taux payables pour les véhicules particuliers servant à d'autres fins sont de 4.25 \$ par jour ou par fraction de journée d'utilisation du véhicule à la demande de l'employeur, plus 6.05 \$ l'heure d'utilisation réelle. Lorsque le voyageur (l'employé) demande la permission d'utiliser le véhicule, seul le taux de 6.05 \$ l'heure d'utilisation réelle est payable.